

Special Circular 10: HKCEC Pre-order Meal Box Form for Exhibitors
特別通告 10: 會展中心參展商飯盒預訂服務

Dear Exhibitors 致各參展商

Online meal box order provided by The Hong Kong Convention and Exhibition Centre (HKCEC) is available for Exhibitors. Please proceed to the Online Pre-order Form via the link below and follow the steps to complete your order:

香港會議展覽中心為各參展商提供飯盒預訂服務，請透過以下連結並根據指示完成網上預訂手續：

Link 網上連結: <https://preordermealbox.hkcec.com/>

Password 密碼: Jew2024

1. Please select the Event **“HKTDC Hong Kong International Jewellery Show”**
請選擇你的活動 “**香港貿發局香港國際珠寶展**”
2. Input Password provided above in order to place the meal box order.
輸入上述密碼並進行預訂。
3. Please note that Full payment must be made upon order.
參展商須完成全額付款方可完成預訂。

Online order is available from now to **14 Feb 2024**, order after deadline will not be accepted.
網上預訂截止日期為 **2024年2月14日**，逾時遞交之訂單將不獲接納。

Redemption Location 飯盒換領處:

- Port Café 維港咖啡閣
- Hall 3FG 展覽廳 3FG
- Mezzanine 4 四樓大堂中樓
- Hall 5FG 展覽廳 5FG

Please note that all Food & Beverage in the venue are provided exclusively by HKCEC and hence NO outside F&B are allowed in the centre.

請注意，嚴謹攜帶外來食物及飲品進入香港會議展覽中心範圍。

Should there be any dispute regarding the Pre-order of Meal Box, The Hong Kong Convention and Exhibition Centre (HKCEC) reserves the right of final decision. Thank you!

任何有關於參展商飯盒預訂服務之爭議，將以香港會議展覽中心之決定為準。謝謝！

Best regards

Hong Kong Trade Development Council

香港貿易發展局 謹啟